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Jegyzőkönyv az ELTE TáTK Elnökségi üléséről 

2024.12.05. 

0.100C Kari Tanács terem / Microsoft Teams 

 

Jelenlévők:  

Kardos Gábor, Zántó Réka, Klivényi Emma, Nyári Ábris, Retkes Bálint, Tölgyesi Boldizsár, Karancsi András, 

Krámer Júlia, Záhonyi Anna, Bartal Ákos, Heleszta Laura, Stikrád Flóra, Sőregi Eszter Csenge, Beri 

Dominika, Sebestyén Adrienn, Schőn Dorina, Hodi Lorina, Kotálik Panna, Krizsan Bence, Blazsó Bálint 

Kardos Gábor 18:10-kor megnyitja az ülést, az Ellenőrző Bizottságtól mandátumszámlálást kér. Az ülés 

határozatképes (10 mandátummal). Az Ellenőrző Bizottság megállapítja, hogy az ülés szabályosan került 

összehívásra. Senkinek nincs napirend módosító javaslata. 

 

1. napirendi pont - Tisztségviselői beszámolók 

Kardos Gábor (Elnök): Az elmúlt két hétben a Küldöttgyűléssel foglalkozott, ami sikeresen lezajlott. EHÖK 

elnökségi ülésen is részt vett, amin főleg a gólyabálról volt szó. A Kari Tanácson is részt vett, valamint volt 

egy megbeszélése Szabó Laurával és Nyári Ábrissal az ösztöndíjak és pályázatok jövőjével kapcsolatban. 

Gregor Anikó szakszervezeti elnökkel is volt egy megbeszélése. Kettő HÖK-ös kurzust is levezényeltek az 

elmúlt két hétben. Valamint az EHÖK informatikai referenssel is volt egy megbeszélése az informatikai 

eszközeinkkel kapcsolatban. A beszámoló elfogadásra került. 

Zántó Réka (Elnökhelyettes): November 26-án részt vett a Kari Vezetői Értekezleten, valamint segített a 

Küldöttgyűlési képzésben. Emellett lezajlott a karácsonyi húzás és a karácsonyi vacsora szervezése. Jövő 

héten pedig lezajlanak az év végi kiértékelő beszélgetések. A beszámoló elfogadásra került. 

Eötvös Loránd 
Tudományegyetem 

Társadalomtudományi Kar 

Hallgatói Önkormányzat 
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Klivényi Emma (Ellenőrző Bizottság elnök): Hegedűs Dávid EHÖK EB elnökkel volt megbeszélése, ahol 

főleg a Küldöttgyűlés sikeres lezajlásáról volt szó, valamint egyéb EHÖK EB-s témákról. 

Beri Dominika (Tudományos- és jogsérelmi referens): Leginkább KÖB-ös ügyekkel foglalkoztak a 

Küldöttgyűlés óta. A Neptun átállásról még nincsenek új információk. Jövő héten lesz egy Tanulmányi 

Bizottsági ülés, ahol főként erről lesz szó. A beszámoló elfogadásra került. 

Sebestyén Adrienn (Rendezvényszervező referens): Az utolsó elnökségi óta főleg a táncházas eseményt, 

illetve a Jeges Estet szervezték. A beszámoló elfogadásra került. 

Schőn Dorina (Szociológia SzHÉK elnök): Jövő hét szerdán lesz egy szociológia szakos kerekasztal 

beszélgetés a specializációkkal kapcsolatban, ahova minden másodéves szociológia hallgatót szívesen várnak. 

Sőregi Eszter Csenge (Külügyi referens): Előző héten is, illetve ezen a héten is részt vett a külföldi hallgatók 

HÖK-ös kurzusán, az előző hetit ő is vezényelte le. Kosz Julcsi egy amerikai Camp Leaders programon van, 

amire a TTK, az IK és a TáTK is meg volt hívva. Előző hét végén részt vett egy EHÖK mentorképzésen, ahol 

előadott a buddy system-ről, Kosz Julcsi pedig ugyanígy előadott november 30-án. Valamint lesz még egy 

megbeszélésük a Nemzetközi Irodával, ahol az ösztöndíjakról fognak beszélni. December 9-én pedig Kisgyura 

Száva sport- és kulturális referenssel közösen egy táncházas, forraltborozós eseményt fognak tartani. A 

beszámoló elfogadásra került. 

Krizsan Bence (Kommunikációs referens): Flórával együtt dolgoznak a karácsonyi táncház és forraltborozás 

eseményén, valamint a mentorképzés promoján is Facebookon és Instagramon is. Kiss Eszti csinálja az NT 

SzHÉK karácsonyi karaoke eseményének a promoját, valamint egyeztetett Nyári Ábrissal a következő 

ösztöndíj pályázati időszakának a social media promojáról. Eszti felvetette az ötletet, hogy a pályázási 

időszakhoz csinálnak majd egy eseményt Facebookon, hogy jobban nyomon követhető legyen a hallgatóknak. 

Zajlik a Jeges Est promoja is, valamint az Angelusz Szakkollégium eseménye is meg lett osztva. A beszámoló 

elfogadásra került. 

Tölgyesi Boldizsár (Belügyi és Szakos Képviseleti alelnök): Múlt hét pénteken sikeresen lezajlott az 

irodatakarítás. Ezen kívül intézik a Logisztikát a táncházas eseményhez pakoláshoz. Nyári Ábrissal beszélték, 

hogy a raktár takarítását is meg fogják ejteni a közeljövőben. Illetve részt vett a Kari Tanácson. A beszámoló 

elfogadásra került. 

Nyári Ábris (Szociális alelnök): Gazdasági részről, részt vett egy gazdasági ülésen, és a jövő héten megy 

majd még egyre, valamint a karácsonyi vacsorát is segített elintézni. Az irodai beszerzéssel kapcsolatban még 

várja az információkat. Emellett szociális részről, lezajlottak a pályázati fellebbezések, amivel kapcsolatban 
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Vanesszával még volt egy rövid megbeszélése pénteken. Megoldották az ösztöndíjjal kapcsolatos problémát. 

A beszámoló elfogadásra került. 

Krámer Júlia (Társmentorkoordinátor): Kiment a mentorképzés jelentkezés, amire már 36-an jelentkeztek 

egy nap alatt. Emellett tegnap volt egy tudás átadós megbeszélésük, ahol átbeszélték, hogyan fog kinézni a 

képzés. 

Retkes Bálint (Szombathelyi ügyekért felelős alelnök): Részt vett a Kari Tanácson, valamint a 

Küldöttgyűlésen. Tartottak karácsonyi húzást, emellett holnap lesz náluk nyílt nap. A beszámoló elfogadásra 

került. 

 

2. napirendi pont: Egyebek 

Kardos Gábor megkérte a tagokat, hogy az olyan barátaik, akik nem töltenek be tisztséget, ne nagyon foglalják 

a helyet az irodában. 

Kardos Gábor jelezte, hogy az ösztöndíjak összegét emelni szeretnék, főleg az alelnöki pozíciókat szeretnék 

a többi karok szintjéhez emelni, valamint az EB tagok és a SzHÉK elnökök ösztöndíját is szeretnék referensi 

szintre hozni. 

Zántó Réka megkérte a tagokat, hogy ha nem muszáj, akkor inkább élőben vegyenek részt az üléseken, ne 

online. 

Zántó Réka bejelentette a karácsonyi vacsora helyszínét, illetve az időpontját, ahol az ajándékozás is meg lesz 

tartva. 

 

Kardos Gábor 18:44-kor lezárja az ülést. 


